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   2מס' פרוטוקול ועד מקומי 

 02/04/24מיום 

, עמנואל רוסו, שלומי לוי, איתי גבריאל, שגית קבילו, שלומי יהודה, מורן מושקוביץ, סימה רחלין נוכחים:

 טל בר אורגיא זרח, אברהם קטרי, שרית שכטר, נעה יצחק,  

 

 

 מהוועד היוצא.  והוקרה טקס פרידה 

 

 טל בר אור  ,עדכונים

 הצגת מצגת לוועד עם הסבר על פעילות הוועד  

 

 אברהם קטרי:   ,עדכונים

דורש דיון בנוגע לסדרי העדיפויות בשטחים הקיימים לנו. חשוב לתת לתושבים  ושא המקווה נ 
 לבית המשפט. צריך להתכנס לזה בדחיפות.  להשמיע את קולם וזו תהיה תשובת המועצה 

 

 עדכונים, שלומי לוי:  

 צוות צח"י 

 מצטרפת לתחום הדוברות וכולם מוזמנים להצטרף.  צוות עופר פביאן, סימה רחליןניהול המצטרף ל

 :  2024תקציב 

 .  2024חייבים להתכנס בדחיפות להכנת תקציב 

 



 

 סקר עצמאות: 

 .לנוכח המצב לנוער וילדים בעד קיום אירוע ערב מצומצם  58% 

 עפרה טייבר: 

 הגישה התרעה לפני תביעה מעו"ד על פגיעה לטענתה מצד הוועד.  

נפגשנו איתה, הוועד היוצא יחד עם האגודה הגיע להסכם איתה שהתחילו לפעול לטובתו אך  
אך נציין כי היא   אנו נעמוד בסיכום ונבצע את מה שהתחילו. העבודה נפסקה מסיבות כאלו ואחרות 

 נשאף להגיע להבנות ביננו ללא צורך בערכאות משפטיות.  –  לא מרוצה מההסכם 

 בית עלמין:  

פורקה ונתרמה ע"י משפחתו  מכתב מחיים אביתר כהן, מיטת הספדים בסככת ההספדים הישנה
 כרון שהוסר.  ילוח הזוהם דורשים טיפול בהצבת 

 בעניין אחר, אנו צריכים לבצע תשתיות קבורה חדשות.  

מעדכן אודות התהליך להפקעת השטחים ע"י המועצה לטובת בניית בית עלמין  שלומי יהודה: 
  חדש.

 

 17.03.24מיום  פרוטוקול ישיבת ועד מקומיאישור 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד

   בישיבה הבאה.  מבקש לאשר תמלול ישיבות הוועד שלומי יהודה: 

ירשם כתמיד יבנוסף ו הצורך  את  מייתר .שלומי לוי: ישיבות הוועד יצולמו ויועברו בשידור חי
  .פרוטוקול 

 

 חתימה:ורשי מ

חתימה. אחד זה אני מתוקף היותי יו"ר הוועד והשני אני מבקש  שלומי: עלינו לאשר  שני מורשי
   לאשר את סימה רחלין לתפקיד גזבר הוועד.

 : הצבעה

 מאושר פה אחד , מורשי החתימה הינם שלומי לוי וסימה רחלין  



 

להמשיך בתפקידם ואישור אחראים מטעם   םאשרור יושבי ראש הועדות הקיימות אשר מעונייני
 הוועד לוועדות השונות: 

 קרלוס קנטרביץ  -יו"ר ועדת בטחון •

 פה אחד : מאושר הצבעה             

 מיטל צומר -ועדת נוער •

 פה אחד : מאושר הצבעה            

 נועה יצחק אחראית מטעם הוועד 

 יו"ר הועדה הדסה רוסו  -ועדת פרט •

 מאושר פה אחד  :הצבעה             

 שגית קבילו אחראית מטעם הוועד 

 שחר כץ  -יו"ר ועדת תרבות  •

 מאושר פה אחד הצבעה: 

 שלומי לוי אחראי מטעם הוועד 

 מדלן זקר  -יו"ר ועדת גמלאים  •
 הצבעה: מאושר פה אחד 

 שלומי יהודה  חראי מטעם הוועד א

 ועדות חדשות:  •
 

 ועדת מכרזים:  

 עמנואל רוסו, מורן מושקוביץ שלומי לוי, 

 הצבעה: מאושר פה אחד.  

    :  ועדת כספים

 . ועוד בקרות שוטפות, הגברת הכנסות פעילות: 

 יו"ר הועדה הדר רודר עוקב. אחראית מטעם הועד הגזברית סימה רחלין.  

 הצבעה: מאושר פה אחד             



 

   ועדת פרויקטים: 

   יו"ר הועדה עמיר בירו 

 איתי גבריאל   הוועד אחראי מטעם 

 הצבעה: מאושר פה אחד  

 :"עועדת שפ

 עמנואל רוסויו"ר הועדה 

 שלומי לוי  מטעם הוועד לתחום אחזקת המושב ואחזקת מבנים אחראי 

 אחראי מטעם הוועד לתחום חזות המושב, גינון וניקיון עמנואל רוסו. 

 הצבעה: מאושר פה אחד 

 : ועדת קהילה 

 מושקוביץ מורן  הועד היו"ר  

יועלה לדיון   -תתבצע חשיבה לגבי ועדת קהילה האם צריכה להיות חלק מועדת פרט או בנפרד *
 בישיבה הבאה.  

 הצבעה: מאושר פה אחד.  

 עדת ביקורת ולכל הוועדות.  ויבוצע קל קורא לו -ביקורת ועדת *

 

 אישור מתכונת ישיבות הוועד:  

 להציג בפני הוועד. מי שרוצה להגיע יוכל להגיע  20:00חצי שעה ראשונה שעה 

 תתחיל ישיבת הוועד ואותה נצלם ונשדר בלייב את ישיבת הוועד.  20:30

 דאג לנושא יחד עם טל בר אור.  עמנואל רוסו ית מסודרת לטובת העניין. אנחנו נדאג למערכ

מעת לעת יהיה צורך לבצע דיון בדלתיים סגורות בנושא כזה או אחר ואנו נרשום את זה מראש  
 בסדר יום. 

 הצבעה: מאושר פה אחד.  

 



 

 יציאה למכרזים: שלומי לוי 

 מכרז צהרון יציאה ל

 מאושר פה אחד  הצבעה: 

 נותן לנו שירותים יהודה אשכנזי  מכרז הנה"חיציאה ל

 עומק ונציג בישיבת הוועד הבאה.  בדוק לואנו נ יש בקשה להעלות את התמורה 

 

 הארכת הסכם רב"ש ויציאה למכרז  

 מסתיים ביוני.   –מכרז רב"ש 

הדברים ולהתחיל לטפל  חודשים שיהיה מספיק זמן לעבוד על  3מבקש להאריך את המכרז בעוד 
  במכרז חדש.

 הצבעה: מאושר פה אחד 

 

 

 רוסו:עמנואל 

 בישיבה הבאה.  מבקש להעלות להצבעה והחלטה לגבי גינה קהילתית 

 סוכם שהנושא יועלה ראשית מול ועד נראות.  

 שרית שכטר:  

 וך. על נושא החינ לייצר ועדה שאחראית מבקשת 

 הצבעה: מאושר פה אחד 

 יהודה: מבקש לבצע עדכון מול חברי הוועד בכל נושא.שלומי 

 

 

 



 
 רשמה:  

 טל בר אור 

 

 עדכון גיא זרח: 

 ישיבות במועצה.   2היו 

 .  המועצה נכנסת לתהליך של רה ארגון

₪ תמורת גנרטורים ונרכש גנרטור נוסף עבור כל  156,000אושר , בוצעה הצבעה לגבי תב"רים 
 שקלים לגנרטור.  8600יישוב. זה כ 

 . לשיפוץ לשכת ראש המועצה₪   50,000תב"ר נוסף אושר 

 ראש המועצה ביקש לעזור לו עם הנגשת המידע לציבור והגשתי לו תכנית מפורטת לנושא. 

 שאני נמצא בראשה.  הוקמה ועדת חדשנות ומצוינת 

 

 

   אישור ביצוע חתימות ע"י מזכיר הוועד: 

   . ₪ 10,000רשאי לחתום על הזמנות/הצעות מחיר עד מזכיר הוועד המקומי 

 הצבעה: 

 מאושר פה אחד 

 

 

 


